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Protokół Nr: XLIV/2023 

 

Nazwa sesji:  XLIV zwyczajna sesja VIII kadencji Rady Gminy Wielkie 

Oczy 

Data sesji:  31.05.2023 

Numer sesji:   

Miejsce w którym odbyła się sesja:  sala narad w Urzędzie Gminy Wielkie Oczy 

Godzina rozpoczęcia:  09:59 

Godzina zakończenia:  10:36 

 

Lista radnych obecnych na sali: 

1. Józef Litwiński 

2. Franciszek Bajan 

3. Waldemar Sęga 

4. Bogusława Lichacz 

5. Krzysztof Gujda 

6. Ryszard Pietrucha 

7. Stanisław Mątkowski 

8. Maria Preweda 

9. Ryszard Osowski 

10. Piotr Jacyk 

11. Zenon Kociołek 

12. Antoni Mach 

 

 

Przebieg obrad: 

 

       Otwarcie sesji. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek otworzył posiedzenie Rady Gminy Wielkie Oczy oraz przywitał 

wszystkich obecnych. 

 

1. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Obrady były prawomocne na 15 radnych obecnych było 12 (zał. Nr 1). 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek przedstawił porządek obrad, który został przyjęty 

jednogłośnie (zał. Nr 2). 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 
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Radny Oddany głos 

Piotr Jacyk Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (zał. Nr 3). 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok. 

 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok (zał. Nr 5). Przewodniczący 
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Komisji ds. Rozwoju Gospodarczego, Przestrzennego i Finansów Rady Gminy Wielkie Oczy Pan P. Jacyk 

przedstawił stanowisko członków komisji, którzy byli jednogłośnie za podjęciem uchwały. Pan radny R. 

Osowski poprosił wójta o dokładniejsze wyjaśnienie konieczności dołożenia 107 tys. zł do budowy sali 

gimnastycznej w Łukawcu. Pan wójt A. Hawrylak wyjaśnił, że konieczność wykonania drenażu wynikła 

w trakcie wykopów. Podczas projektowania wykonywane były badania gruntów i wówczas nie 

widziano potrzeby wykonania drenażu. Jednak po rozpoczęciu wykopów okazało się, że stare dreny 

zostały naruszone i woda zaczęła napływać w związku z czym stwierdzono, że wykonanie drenażu jest 

konieczne aby w przyszłości nie było problemów z odprowadzeniem wody i zalaniem parkietu. 

Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 

rok podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Józef Litwiński Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Osowski 

Piotr Jacyk 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pożyczki długoterminowej dla Stowarzyszenia Centrum 

Inicjatyw Społecznych "Terra Nostra" w Wielkich Oczach. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie udzielenia pożyczki długoterminowej dla Stowarzyszenia Centrum Inicjatyw 

Społecznych "Terra Nostra" w Wielkich Oczach (zał. Nr 5). Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę 

pod głosowanie. Uchwałę w sprawie udzielenia pożyczki długoterminowej dla Stowarzyszenia Centrum 

Inicjatyw Społecznych "Terra Nostra" w Wielkich Oczach podjęto jednogłośnie. 
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Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Osowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie 

Oczy. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie Oczy (zał. Nr 5). 

Przewodniczący Komisji ds. Rozwoju Gospodarczego, Przestrzennego i Finansów Rady Gminy Wielkie 

Oczy Pan P. Jacyk przedstawił stanowisko członków komisji, którzy byli jednogłośnie za podjęciem 

uchwały. Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie Oczy podjęto jednogłośnie. 

 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Maria Preweda Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 
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Franciszek Bajan Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani referent G. Wojtasik, która przedstawiła uchwałę 

w sprawie zamiany nieruchomości (zał. Nr 5). Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod 

głosowanie. Uchwałę w sprawie zamiany nieruchomości podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Osowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

 

8. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Wielkie Oczy z organizacjami 

pozarządowymi oraz pomiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie za 2022 rok. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu inspektorowi K. Bołotiuch, który przedstawił 

sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Wielkie Oczy z organizacjami pozarządowymi 

oraz pomiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie za 2022 rok. 
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9. Informacja Wójta Gminy Wielkie Oczy z działalności pomiędzy sesjami. 

 

Pan Wójt Gminy A. Hawrylak między sesjami uczestniczył w następujących wydarzeniach: 

- w komisjach Rady Gminy Wielkie Oczy, 

- w zebraniu sołeckim w Wielkich Oczach, 

- w rajdzie rowerowym do 5 sosen, 

- w konferencji na temat zarządzania kryzysowego podczas egzaminów ósmoklasisty, 

- w przeglądzie Pieśni Maryjnych w Łukawcu. 

Pan wójt A. Hawrylak nadmienił również, że w starostwie powiatowym otwarto przetarg na budowę 
chodników na terenie powiatu, który został unieważniony z powodu przekroczenia zaplanowanych 
środków. W związku z czym przetarg zostanie jeszcze raz ogłoszony. 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

Ryszard Osowski 

 

10. Wnioski i interpelacje radnych. 

 

Pan radny P. Jacyk zgłosił potrzebę naprawy instalacji elektrycznej w świetlicy w Kobylnicy 

Wołoskiej oraz naprawę ubytków w drodze, w kierunku przysiółka Podłozy i w kierunku przysiółka 

Romanki, a także przypomniał się z potrzebą budowy chodnika przy drodze powiatowej w 

miejscowości Kobylnica Wołoska. Pan wójt A. Hawrylak zadeklarował, że wyśle elektryka do naprawy 

instalacji w świetlicy oraz wspomniał, że naprawy w drogach powinny być niedługo wykonane. 

Nadmienił, że wysyłane były pisma do starostwa w sprawie budowy chodnika jednak pozytywnego 

odzewu nie ma. Pan radny R. Osowski zapytał o przetarg na dzierżawę gruntów pod budowę farm 

fotowoltaicznych. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że odwołania nie było ponieważ był to przetarg 

ustny. Nadmienił również, że aktualnie przygotowywane są dokumenty do podpisania umowy ale 

płatności za dzierżawę będą dopiero wówczas gdy firma rozpocznie prace, a proces przygotowania 

dokumentacji trwa 2-3 lata. Działki, które zostały wystawione do dzierżawy można nadal użytkować do 

momentu rozpoczęcia prac. Pan radny R. Osowski zapytał czy oferent wpłacał wadium. Pan wójt 

odpowiedział, że wadium było podzielone na 3 działki po kilkanaście tysięcy zł. Pan wójt A. Hawrylak 

nadmienił, że z inicjatywy Pani skarbnik E. Słotwińskiej 2 mln zł przekazano na lokatę w związku z czym 

planuje się dochód miesięczny w wysokości 8,5 tys. zł. 

 

11. Zakończenie obrad. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek zakończył obrady Rady Gminy Wielkie Oczy o godzinie 10:36. 

 

 

Protokołowała: Małgorzata Machczyńska 


